
                                                                                                      

 

Särskilt yttrande från Centerpartiet i Tyresö till 
Hållbarhetsutskottet 17/11-21                                                                              
 
Ärende 2 
§ 57  Återbruk 
 
Centerpartiet i Tyresö yrkade på återremiss på grund av att vi vill 
invänta det kommunala övertagande av pappersinsamling som sker 
första kvartalet 2022 och se hur avfallstaxan påverkas av detta.  
 
Vi tycker att det är viktigt med återbruk. 
Men vi tror inte att återbrukshanteringen kommer att kunna hållas 
inom ram, utan att avfallstaxorna kommer att behöva höjas och då vill 
vi invänta andra avfallstaxehöjningar för att kunna prioritera samt ta 
ett bra beslut i denna fråga.  
   
Den cirkulära hanteringen och återvinningen är mycket viktig i 
dagsläget och det måste finnas en minskning av konsumtionen i 
samhället i stort som del i det. 
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